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 Protokół nr 62/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Promocji, Transportu,  Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska  
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 20 grudnia 2023 r., godz. 10:00 
 
Ad. pkt 1  
Otwarcie posiedzenia 

Podczas otwarcia obecnych było 6 członków Komisji. Lista obecności stanowi zał. nr 1 
do protokołu. Posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził przewodniczący Ryszard 
Kawczyński, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził prawomocność obrad oraz 
przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia:  
 
Przewidziany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXVII sesji 

Rady Powiatu w dniu 21 grudnia 2023 roku w sprawach: 
a)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 

2035; 
b)  podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2024 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXVII sesji 
Rady Powiatu w dniu 21 grudnia 2023 roku w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Barciany przez 
Kiemławki Wielkie”, „Kętrzyn – Barciany przez Karolewo”, „Barciany – Kętrzyn przez 
Kiemławki Wielkie” w 2024 roku; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez 
Karolewo, Ogródki”, „Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki”, „Srokowo – Kętrzyn przez 
Ogródki” w 2024 roku; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo” w 
2024 roku; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Prosna przez Równinę 
Górną”, „Kętrzyn – Prosna przez Korsze”, „Prosna – Kętrzyn przez Równinę Górną”, 
„Prosna – Kętrzyn przez Korsze” w 2024 roku; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mażany przez 
Wopławki”, „Mażany – Kętrzyn przez Wopławki” w 2024 roku; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Barciany” w 2024 roku; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez Aptynty, 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Aptynty, Barciany” w 2024 roku; 

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez 
Szczeciniak, Silec”, „Srokowo – Kętrzyn przez Szczeciniak, Silec” w 2024 roku; 
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i) przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia 
Zawodowego Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

j) przeznaczenia do najmu pomieszczenia garażowego, oznaczonego w operacie ewidencji 
gruntów i budynków obrębu nr 3 miasto Kętrzyn jako działka nr 216/1, stanowiącego 
własność Powiatu Kętrzyńskiego; 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia na archiwum 
pozostającego w trwałym zarządzie I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego w Kętrzynie; 

l) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń w internacie Zespołu Szkół 
im. Macieja Rataja w Reszlu w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w 
Reszlu; 

m) nadania tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego”; 
n) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie; 
o) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Reszlu; 
p) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
q) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
r) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady Powiatu  

w Kętrzynie na 2024 rok; 
s) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
t) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
u) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 
v) zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 
w) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków; 
x) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Kętrzyńskiego. 
5. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 29 listopada 2023 r. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia: 
 

Komisja, nie zgłaszając uwag, przyjęła zaproponowany przez przewodniczącego 
porządek posiedzenia jednogłośnie, 6 głosami „za”.  
 
Ad. pkt 3 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXVII sesji Rady 
Powiatu w dniu 21 grudnia 2023 roku w sprawach: 
  
     Następnie Komisja przeszła do kolejnego punktu obrad, a mianowicie do zaopiniowania 
projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad na LXVII sesji Rady Powiatu w dniu 21 
grudnia 2023 roku  
w sprawach: 
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a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024–2035 
(zał. nr 2): 

 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki poinformował, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w 

dniu  
9 listopada przyjął uchwałą nr 1499/2023 projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035. Dodał, że WPF pozytywnie zaopiniowała również 
Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie. Powiedział, że przy opracowywaniu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej oparto się na Wytycznych Ministra Finansów dotyczących stosowania 
jednolitych wskaźników makroekonomicznych będących podstawą oszacowania skutków 
finansowych projektowanych ustaw (aktualizacja – październik 2023 r.) oraz wykonaniu za lata 
2017-2022 i za III kwartały 2023 r. Dodatkowo poinformował, że WPF dotyczy podstawowych 
parametrów budżetowych,  
tj. prognozowanego poziomu dochodów (w tym dochodów bieżących, dochodów 
majątkowych ze sprzedaży majątku i dotacji oraz środków inwestycyjnych), poziomu 
wydatków (z podziałem na majątkowe i bieżące) oraz wynikającego z nich deficytu lub 
nadwyżki, kwoty długu (kredytów), innych przychodów, kwoty obsługi zadłużenia i salda 
zadłużenia. Powiedział, że w roku 2024 planowane dochody ogółem stanowią kwotę 153 346 
714 zł i w stosunku do planu 3 kw. na rok 2023 są wyższe  
o 18,3%, w wyniku wzrostu subwencji ogólnej, udziałów w PIT i CIT oraz dotacji i środków 
majątkowych. Dodał, że wydatki stanowią kwotę 160 360 153 zł., a deficyt planuje się na 
poziomie  
7 013 439 zł. i wynika on w szczególności z założonego do realizacji programu inwestycyjnego. 
Powiedział, że w roku 2024 planuje się przychody budżetu w wysokości 13 024 855 zł., 
natomiast rozchody budżetu obejmujące spłatę długu zaplanowaną na podstawie 
harmonogramów spłat zaciągniętych kredytów w kwocie 2 211 576 zł oraz wcześniejszej 
spłaty kredytu w kwocie 3 799 840 zł. wynoszą 6 011 416 zł. Na koniec 2024 roku planuje się 
kwotę długu 13 630 486 zł. Dodał, że wykaz realizowanych i planowanych do realizacji 
przedsięwzięć wieloletnich zawiera załącznik nr 2 do uchwały. Limit zobowiązań dla 
przedsięwzięć wieloletnich określono jako sumę wydatków przewidzianych do realizacji 
poszczególnych zadań począwszy od 2024 roku do końca okresu realizacji zadań. Nadmienił, 
że nowa prognoza finansowa została skonstruowana realnie w odniesieniu do możliwości 
finansowych, realizacji przedsięwzięć, obsługi długu w danym okresie, wytycznych 
dotyczących założeń makroekonomicznych na potrzeby Wieloletnich Prognoz Finansowych 
Jednostek Samorządu Terytorialnego. Dodał, że sytuacja Powiatu Kętrzyńskiego jest stabilna. 
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 
Krzysztof Tytman odczytał pozytywną opinię Komisji dotyczącą Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2024. Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 
Pracownik Biura Obsługi Rady odczytał pozytywną opinię Komisji Edukacji i Kultury, 

dotyczącą Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2035, która stanowi załącznik nr 4 
do protokołu.   
 
     Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Opinia  Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu w Kętrzynie dotycząca Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2035 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

 
b) podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2024 rok. (zał. nr 4): 
 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił projekt budżetu na 2024 r. Poinformował, 

że Projekt uchwały budżetowej został przyjęty uchwałą nr 1500/2023 Zarządu Powiatu w dniu 
9 listopada 2023 r. Dodał, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały budżetowej na rok 2024, a także możliwości sfinansowania deficytu budżetu przez 
Powiat Kętrzyński  
w wysokości 7 013 439. Przekazał informacje na temat planowanych dochodów i wydatków 
Powiatu  
w 2024 roku. Powiedział, że w uchwale szczegółowo jest rozpisany deficyt. Dodał, że rezerwa 
ogólna wynosi 1 230 000 zł., co stanowi 0,77 %. 

Starosta Kętrzyński powiedział, że w tym roku budżet bazuje na planach finansowych 
poszczególnych jednostek powiatowych. Podkreślił, że po raz pierwszy Skarbnik Powiatu  
w porozumieniu z Zarządem Powiatu nie zmienił ich planów finansowych. Poinformował 
również  
o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, podkreślając fakt, że plan budżetu 
przygotowany jest bardzo dobrze. Zwrócił uwagę na załącznik nr 6 do projektu uchwały, w 
którym wyszczególnionych jest 29 pozycji inwestycyjnych. Poinformował również o rezerwie 
inwestycyjnej, planach inwestycyjnych oraz wydatkach majątkowych, a także o możliwości 
wcześniejszej spłaty kredytu. 
     

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 
Krzysztof Tytman odczytał pozytywną opinię Komisji dotyczącą projektu budżetu na rok 2024. 
Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 
Pracownik Biura Obsługi Rady odczytał pozytywną opinię Komisji Edukacji i Kultury, 

dotyczącą projektu budżetu na rok 2024, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska Ryszard Kawczyński zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Bogusława 
Lichockiego  
o rozważenie możliwości i przygotowanie propozycji ewentualnych podwyżek dla 
pracowników samorządowych, w związku z podwyżkami w administracji rządowej. 
Przewodniczący Komisji dodał jednocześnie, że przygotowany obecnie budżet jest bardzo 
dobry, zwracając uwagę na fakt, że gospodarka finansowa powiatu jest prowadzona na 
wysokim poziomie. 
 Radny Jarosław Pieniak zapytał w jakim celu będzie zakupione urządzenie 
wielofunkcyjne  dla Zarządu Dróg Powiatowych w cenie 30 tyś. zł. oraz kolejny samochód 
osobowy. Zapytał również, czy doszacowane zostały już koszty utrzymania Zakładu Aktywności 
Zawodowej w zakresie energii elektrycznej. 
 Odpowiedzi na pierwsze pytanie udzielił Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki, który 
powiedział, że obecny samochód jest już stary i potrzebny jest nowy  do wyjazdów 
terenowych. Dodał, że koszt urządzenia wielofunkcyjnego jest zaplanowany w oparciu o 
rozeznanie rynkowe. 
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Starosta Kętrzyński odpowiedział, że w przypadku Zakładu Aktywności Zawodowej 
trudno jest jeszcze oszacować koszty, ponieważ Zakład działa jeszcze zbyt krótko.  
 
     Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    
 
Opinia  Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu w Kętrzynie dotycząca projektu budżetu na rok 2024 stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
 
Ad. pkt 4 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na LXVII sesji Rady 
Powiatu w dniu 21 grudnia 2023 roku w sprawach:  

 
       Następnie Komisja przeszła do omówienia i zaopiniowania projektów uchwał, które będą 

przedmiotem obrad na LXVII sesji Rady Powiatu w dniu 21 grudnia 2023 roku w sprawach:  
 
a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Barciany przez Kiemławki 
Wielkie”, „Kętrzyn – Barciany przez Karolewo”, „Barciany – Kętrzyn przez Kiemławki 
Wielkie” w 2024 roku (zał. Nr 9): 

 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 Radny Jarosław Pieniak zapytał, czy umowy dofinansowania do przewozów stanowią 
pomoc publiczną. 

Skarbik Powiatu odpowiedział, że są one w ramach pomocy publicznej. 
Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski poinformował, że w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego jest utworzona również nowa linia, stworzona na prośbę mieszkańców, 
dofinansowana przez Urząd Wojewódzki. Dodał, że jesteśmy jednym z powiatów, który 
najwięcej korzysta  
z Rządowego Funduszu Przewozów Autobusowych o użyteczności publicznej.  

Przewodniczący Ryszard Kawczyński zwrócił się z prośbą do Starosty Kętrzyńskiego o 
rozważenie możliwości zrobienia zakładki – transport publiczny z rozkładem jazdy na stronie 
internetowej Starostwa Powiatowego. 

Starosta Kętrzyński powiedział, że zgłosi to odpowiednim pracownikom i zostanie to 
zrobione. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez Karolewo, 
Ogródki”, „Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki”, „Srokowo – Kętrzyn przez Ogródki” w 2024 
roku (zał. nr 10): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
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poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
  
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo” w 
2024 roku (zał. nr 11): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Prosna przez Równinę 
Górną”, „Kętrzyn – Prosna przez Korsze”, „Prosna – Kętrzyn przez Równinę Górną”, 
„Prosna – Kętrzyn przez Korsze” w 2024 roku  (zał.nr 12): 
 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mażany przez Wopławki”, 
„Mażany – Kętrzyn przez Wopławki” w 2024 roku (zał. nr 13): 
   
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    
 
f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez Barciany”, 
„Mołtajny – Kętrzyn przez Barciany” w 2024 roku (zał. nr 14): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez Aptynty, 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Aptynty, Barciany” w 2024 roku (zał. nr 15): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
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poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez Szczeciniak, 
Silec”, „Srokowo – Kętrzyn przez Szczeciniak, Silec” w 2024 roku (zał. nr 16): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
i) przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia 

Zawodowego Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie (zał. nr 17): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Zapytał czy regulamin był konsultowany z osobami, które będą zarządzały strzelnicą. 
Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Rafał Jakubczak powiedział, że regulamin był 

konsultowany z Dyrektorem CKZ oraz Kierownikiem Wirtualnej Strzelnicy i nie było żadnych 
uwag. Dodatkowo pozytywnie zaopiniował go radca prawny. 

 
 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
j) przeznaczenia do najmu pomieszczenia garażowego, oznaczonego w operacie ewidencji 

gruntów i budynków obrębu nr 3 miasto Kętrzyn jako działka nr 216/1, stanowiącego 
własność Powiatu Kętrzyńskiego (zał. nr 18): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie  jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia na archiwum 

pozostającego w trwałym zarządzie I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego w Kętrzynie (zał. nr 19): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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l) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń w internacie Zespołu Szkół im. 
Macieja Rataja w Reszlu w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu  
(zał. nr 20): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
m) nadania tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego” (zał. nr 21): 

 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Głos w dyskusji zabrał Starosta Kętrzyński, który powiedział, że pierwszy raz jest 

wnioskodawcą  
o tytuł „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego”. Dodał, że Pan Zenon Piotrowicz w okresie pracy 
zawodowej, po długiej batalii sądowej doprowadził do odzyskania przez Lasy Państwowe 
obszaru „Wilczego Szańca”, a dzięki jego zaangażowaniu i determinacji rozpoczęto wiele zadań 
inwestycyjnych zmierzających do podniesienia standardu obsługi gości oraz zwiększenia 
atrakcyjności obiektu, dzięki czemu rocznie odwiedza go ponad 300 000 osób, co 
zdecydowanie przyczynia się do promocji Powiatu Kętrzyńskiego. 

 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie  
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
n) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie (zał. nr 22): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Leszek Szewczuk powiedział, że po przeprowadzonej kontroli stwierdzono jedynie 

problem lokalowy, w związku z czym zespół kontrolny zwrócił się z prośbą do Starosty 
Kętrzyńskiego  
o przeanalizowanie możliwości pozyskania środków zewnętrznych z przeznaczeniem na 
budowę nowego, jednokondygnacyjnego budynku z przeznaczeniem na Powiatowy Dom 
Dziecka w Kętrzynie. 

Starosta Kętrzyński poinformował, że ustawa o systemie pieczy zastępczej wprowadza 
zakaz tworzenia nowych placówek opiekuńczo-wychowawczych w formie domów dziecka, 
dlatego też planujemy w styczniu 2024 r. złożyć wniosek o dofinansowanie do budowy 
Rodzinnego Domu Dziecka, który mógłby być elementem odciążającym obecną placówkę.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.     

 
o) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Reszlu (zał. nr 23): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radny Leszek Szewczuk powiedział, że Dom Dziecka w Reszlu działa bez zarzutów. Warunki 

lokalowe są zdecydowanie lepsze niż w Domu Dziecka w Kętrzynie. Zespół kontrolny zwrócił 
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jedynie uwagę na konieczność utwardzenia nawierzchni przy wjeździe na teren placówki, 
potrzebę budowy parkingu oraz odwodnienie budynku. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie  
jednogłośnie głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 
 
 
 
 

p) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok 
(zał. nr 24): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
q) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok (zał. 
nr 25): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
r) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady Powiatu  

w Kętrzynie na 2024 rok (zał. nr 26): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
s) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok (zał. nr 27): 
 

Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
t) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok (zał. nr 28): 
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Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 6 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
Obrady Komisji opuścił Radny Mirosław Bobrowski. 
 

u) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035 (zał. 
nr 29): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych  
w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 oraz w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2023: 
 
 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
 
1. Na wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego dokonać przeniesienia 
wydatków  
w kwocie 593 zł, z przeznaczeniem na wynagrodzenia, składki na fundusz pracy, materiały; 
 
II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
1. Dokonać usunięcia zadań, które nie będą realizowane w 2023 roku 

1) „Inwestycje wspólne z gminami 50/50 – kwota 343 947 zł, w tym udział własny 86 447 
zł, udział gmin 257 500, 

2) „Zakup nieruchomości na rzecz Powiatu Kętrzyńskiego” – kwota 15 000 zł., 
3) „Wykonanie audytów energetycznych i audytu możliwości wykorzystania 

odnawialnych źródeł energii, dla budynków stanowiących własność Powiatu 
Kętrzyńskiego” – kwota 110 000 zł. 
Dla zbilansowania budżetu zmniejszyć dochody oraz wolne środki. 

2. Dokonać zmniejszenia planu dochodów z tytułu sprzedaży majątku. Dla zbilansowania 
budżetu zwiększyć wolne środki. 

3. Dokonać zwiększenia dochodów i wydatków środków z Funduszu Pomocy z tytułu 
wsparcia w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, 
wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. 

4. Na wniosek I Liceum Ogólnokształcącego im. W. Kętrzyńskiego dokonać przeniesienia 
wydatków, z przeznaczeniem na wynagrodzenia nauczycieli wypłacane w związku  
z pomocą obywatelom Ukrainy. 

5. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać przeniesienia wydatków,  
w kwocie 90 000 zł, z przeznaczeniem na zakup energii i usług pozostałych. 

6. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja dokonać zwiększenia dochodów w kwocie 30 000 
zł oraz przeniesienia wydatków, w kwocie 15 000 zł, z przeznaczeniem na zakup 
materiałów, usług pozostałych, usług telekomunikacyjnych. 

7. Na wniosek Powiatowego Ośrodka Wsparcia i Rozwoju Edukacji dokonać przeniesienia 
wydatków, z przeznaczeniem na składki ZUS, wynagrodzenia nauczycieli. 

8. W związku z wpływem na rachunek bankowy płatności środków unijnych do projektów: 
1) Erasmus+„Rozwój zawodowy uczniów” planowanego do realizacji w ZS im. M. Rataja  
w 2024 r. – 90 469 zł,  
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2) Erasmus+„Erasmus+VET 2023” planowanego do realizacji w ZS im. M. C. Skłodowskiej w 
2024 r. – 184 183 zł,  
3) Erasmus+„Różnorodność siłą zjednoczonej Europy” zrealizowanego w ZS im. M. C. 
Skłodowskiej w 2023 r. – 37 148 zł,  
dokonać zwiększenia dochodów z tytułu środków unijnych. Dla zbilansowania zmniejszyć 
wolne środki. 
9. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać zwiększenia dochodów  
w kwocie 208 700 zł. Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki. 
10. W związku z przyznaniem dla powiatu ze środków Funduszu Pracy dofinansowania  
w ramach „Rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form 
pieczy zastępczej w 2023 r.” dokonać zwiększenia dochodów i wydatków. 
11. W związku z otrzymanymi darowiznami na rzecz Powiatowych Domów Dziecka: 
1) Sygnify Poland Sp. z o.o. – 2 000 zł, 
2) Młynomag Myszkowska Rezanko Sp. Jawna – 1 400 zł, 
3) Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Komunalnik” 1 200 zł, 
4) od osób fizycznych – 400 zł,  
dokonać zwiększenia dochodów i wydatków. 
 
III. Zmiany rozchodów  
 
1. Dokonać wyodrębnienia kwoty wcześniejszej spłaty kredytów 
Zmn. Przychody;    §  992  – 673 817 zł 
Zw.   Przychody;     §  965  – 673 817 zł 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie 
jednogłośnie głosami 5 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 
 

v) zmian w budżecie powiatu na rok 2023 (zał. nr 30): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie jednogłośnie 
głosami 5 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 
w) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków (zał. nr 27): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił wykaz wydatków budżetu Powiatu 

Kętrzyńskiego, niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 t.j.: 
1. Wykonanie chodnika wraz z przejściem dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 

1735N w miejscowości Sławkowo. 
2. Aktualizacja klasyfikacji gleboznawczej gruntów na terenie Powiatu 

Kętrzyńskiego. 
3. Opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej pn. 

„Przebudowa  
i remont budynków warsztatów szkolnych Zespołu Szkół im. M.Rataja w Reszlu 
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w celu utworzenia Branżowego Centrum Umiejętności w dziedzinie przemysłu 
meblarskiego. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w toku 
głosowania,  jednogłośnie głosami  
5 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
x) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Kętrzyńskiego (zał. nr 31): 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Kawczyński otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący 
poddał przedmiotowy projekt pod głosowanie. Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w toku głosowania,  
jednogłośnie głosami 5 „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Ad. pkt 5 
Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
 
Spraw różnych, zapytań, ani wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 
Ad. pkt 6 
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 29 listopada 2023 r.: 

 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag do treści projektu protokołu i przyjęli: 

- protokół z posiedzenia Komisji w dniu w dniu 29 listopada 2023 r. – jednogłośnie głosami 5 
„za”. 
 
Ad. pkt 7 
Zamknięcie posiedzenia: 

 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, 

Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie zostało 
zakończone o godz. 11:30. 

 
 
 

 
            Protokołowała: 
 

A. Jędrzejewska 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska  
Rady Powiatu w Kętrzynie  

    
   Ryszard Kawczyński 
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